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Dordrecht, 7 november 2019

12'11.2O19
0220Aan het college van Burgemeester en Wethouders

Geacht college,

Betreft: Artikel 40 vragen Klimaatneutrale Woningen

Daarom stellen wij de volgende vragen naar aanleiding van dit bericht:

PvdA Fractie Dordrecht Fractie Gewoon Dordt

Er is in Dordrecht - gezien de bouwopgave en de energietransitie - een grote behoefte aan duur
zame woningen van goede kwaliteit.

Donderdag 7 november 2019 lazen we in AD/DE DORDTENAAR dat de bouw van de finch buildings 
- ofwel gasloos, circulair, CO2-loos en snel gebouwde houten woningen - niet doorgaat omdat de 
Welstandscommissie zou eisen dat er een schuine kap op deze huizen moet komen. 
Omdat dit niet binnen het concept past, wil de bouwer van de finch buildings dit niet doen.

2) Als bouwplannen kwalitatief goed zijn en voldoen aan de vastgestelde bouwkaders en regel
geving, dan kan de bouwer toch gewoon bouwen? Ongeacht de opvatting van een Welstands
commissie?

1) Klopt het wat in het krantenartikel staat, nl. dat de ontwikkelaar zich terugtrekt naar 
aanleiding van de 'eis' van de Welstandscommissie van een schuine kap?
Zo ja, wat vindt het college daarvan, gelet op het feit dat de Welstandscommissie een Advies
commissie is?
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